
Bestyrelsens beretning 2014 

v/ Julie Rettig Petersen 

Så er vi nået til årets – og bestyrelsens beretning for 2014. Min tredje beretning som 

formand.   

Først vil jeg nævne bestyrelsens medlemmer som ind til i aften er:  

Marianna Sørensen, nr. 102 (kasserer), Dion Schrøder, nr. 124, Erik Hasselstrøm nr. 132, 

René Nielsen nr. 136 - sekretær, Finn Hove, nr. 56 - suppleant, Julie Rettig Petersen, nr. 

108 – formand. 

I år holdes generalforsamlingen lørdag inden gadefesten. Det er helt nyt, men vi syntes at 

det var nærlæggende og ikke mindst praktisk og måske fristende at kunne deltage i begge 

dele på samme dag. Håbet er at der vil komme flere med til begge dele.  

På trods af vores skilte i skovkanten har vi oplevet at budskabet om ikke at smide 

haveaffald ikke overholdes fuldt ud. Dog er der bedring på området.   

De mange storme har ødelagt en del træer omkring tennisbanen og bålpladsen. De er nu 

fældet og det synes lidt bart hvor de største træer er fjernet. Bålpladsen er brændt godt 

ned efter Sankt hans, og der er nu rig mulighed for at smide tørre grene godt ind på midten 

til næste års Sankt hans.  

Jeg kan fortælle at vi i det forgangne år ikke har haft problemer af nogen art med vores 

nabo ovre ved skoven. Og det er rigtig dejligt at kunne berette. Og af samme grund er der 

ikke sat pæle i jorden rundt omkring. Vi tror på, at vi har en god dialog med manden. 

Generelt har det været et meget roligt år.  

Som nogen måske har bemærket, så er det nu Katherine nr. 110 der står for al 

græsslåning. Det er super flot og ud rundt omkring. En stor tak til Katherine og James for 



det flotte arbejde. Og til René og tøserne for græsklipningen mens de havde tjansen, og 

som jeg kan forstå, det så er du René stadig aktiv når der skal repareres græsslåmaskine 

m.m. Tak for det.  

Vi har i år forstsat med at holde vedligeholdelsesdagene på en torsdag. Og det passer 

heldigvis godt ind i det hidtidige sjak’s planer, for det er i hvert fald de samme der dukker 

op  Vi har været uheldige med vejret et par gange og har oplevet at det arbejdende folk 

søger hjemad så snart vi er færdige. Derfor begrænser vi næste vedligeholdelsesdag til at 

indeholde en øl og vand. 

Engen (her bag ved) vil fortsat blive slået 2 gange årligt, så den ser fin og plejet ud.  

Dejligt at se der er stor tilslutning til Sankt hans og fastelavn. Der er altid god stemning når 

vi mødes.  

Så vil jeg sige tak til festudvalget for arrangementerne de har stået for herunder 

gadefesten i aften. Jeg er sikker på, at det bliver en god. Og det ser ud til at vejret bliver 

super også. Så vil jeg lige nævne medlemmerne i Fest udvalget: Karina Lange nr. 5, Jane 

Petersen nr. 9, Martina Nielsen nr. 130 og Mai Nielsen nr. 136.  

Til slut en tak til vores revisor Poul Aage Hermansen og tak til XXXXXXXX for tjansen i 

aften som dirigent. Generel tak til jer der bakker op om arrangementerne i foreningen og er 

med til at holde vores naturskønne område på Høgelsbjerg så flot.   

Så vil jeg nævne, at i kan tjekke vores hjemmeside: hogelsbjerg.dk 

Det var min beretning – og dermed vil jeg overlade ordet til dirigenten og ønske en fortsat 

hyggelig aften.  

 

 


